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ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА  
     БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ 
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З А П И С Н И К 
са 6. сjеднице Представничког дома Парламентарне скупштине 

Босне и Херцеговине, одржане 08. 06. 1999.године 
 
 Сjедница Представничког дома jе почела са радом у 12,35 часова. 
Предсjедавао jе др Халид Гењац, предсjедаваjући Представничког дома.  
 Сjедници су била присутна 33 посланика – 19 са териториjа Федерациjе 
Босне и Херцеговине и 14 са териториjа Републике Српске.  
 За сjедницу jе предложен сљедећи  
 
 

ДНЕВНИ РЕД 
 
 
 1. Усваjањ  записника 5. сjеднице,  
 2. Разматрање и усваjање Закона о држављанству Босне и Херцеговине, 
 3. Разматрање и усваjање Закона о застави Босне и Херцеговине,  
 4. Разматрање и усваjање Закона о грбу Босне и Херцеговине 
 5. Разматрање и усваjање Закона о телекомуникациjама,  
 6. Нацрт закона о оснивању заjедничких полициjских снага за сузбиjање 
тероризма, међуентитетског криминала и неовлаштене трговине дрогом,  
 7. Приjедлог закона о Савjету министара Босне и  Херцеговине,  
 8. Приjедлог измjена и допуна Закона о путним исправама Босне и 
Херцеговине,  
 9. Приjедлог закона о измjени закона о путним исправама Босне и  
Херцеговине,  
 10. Приjедлог одлуке о утврђивању комплекса зграда и земљшта за 
смjештаj институциjа Босне и  Херцеговине о њиховом статусу, условима и 
начину кориштења,   11. Приjедлог одлуке о утврђивању статуса зграде и 
земљшта у Ул. М. Тита 25, и условима и начину за њихово кориштење,  
 12. Нацрт одлуке о организациjи Секретариjата Парламентарне 
скупштине Босне и Херцеговине,  
 13. Одговор Уставном суду Босне и Херцеговине по захтjеву за оцjену 
уставности Закона о Савjету министара БиХ и министарствима БиХ коjе jе 
покренуо замjеник предсjедаваjућег   Представничког дома  Мирко Бањац,  
 14. Посланичка питања.  
 
 Предложени дневни ред jедногласно jе усвоjен. 
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            АД - 1. УСВАJАЊЕ ЗАПИСНИКА  5. СJЕДНИЦЕ  
     ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА  
 

Записник 5. Сjеднице Представничког дома jе jедногласно усвоjен.  
 
  
 АД-2. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАJАЊЕ ЗАКОНА О 
ДРЖАВЉАНСТВУ БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ 
 
 У име Комисиjе о питањима људских права, имиграциjе, избjеглица и 
азила, коjа jе разматрала оваj закон, извjешће jе поднио Абдурахман Малкић, 
предсjедаваjући комисиjе. 
 У расправи по овоj тачки дневног реда учествовали су: Бранко Докић, 
Сеjфудин Токић, Мирко Бањац, Аднан Jахић и Харис Силаjџић. 
 Након расправе предложен jе сљедећи закључак: Одгађа се разматрање и 
усваjање Закона о држављанству Босне и Херцеговине до наредне сjеднице 
Дома и тражи од Савjета министара да да мишљење о Приjедлогу одлуке о 
условима стицања држављанства друге државе (двоjног држављанства) коjи jе 
подниjла Коалициjа Слога.  
 
 За усваjање Закључка гласало jе 24 посланика – са териториjа 
Федерациjе Босне и Херцеговине 11 посланика, а са териториjа Републике 
Српске 13 посланика. 
 Против ниjе нико гласао.  
 Уздржаних jе било 8 посланика. 

Закључак jе усвоjен са потребном укупном и ентитетском већином. 
 
 
 АД-3. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАJАЊЕ ЗАКОНА О ЗАСТАВИ БОСНЕ 
И ХЕРЦЕГОВИНЕ 
 
 У расправи по овоj тачки дневног реда учествовали су: Бранко Докић, 
Сеjфудин Токић и Мирко Бањац. 
 Посланик Бранко Докић jе поднио Амандман на чланак 3. Закона. 
 
 Након расправе прво се  гласало о Амандману. 
 За Амандман гласало jе 11 посланика.    
 Уздржана су била 4 посланика.  
 
 Након гласања о амандману прешло се на гласање о Закону. 

За усвjање Закона гласало jе 15 посланика. 
Против усваjања Закона гласало jе 11 Посланика 
Уздржана су била 4 посланика. 

 
Закон о застави Босне и Херцеговине ниjе усвоjен jер ниjе добио 

потребну већину. 
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 АД-4. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАJАЊЕ ЗАКОНА О ГРБУ БОСНЕ И 
ХЕРЦЕГОВИНЕ 
 
 У расправи по овоj тачки дневног реда учествовали су: Десанка Рађевић, 
Сеjфудин Токић и Мирко Бањац. 

Посланик Десанка Рађевић подниjела jе амандман коjи се односио на 
садржаj грба. 

 
 Након расправе прво се гласало о Амандману. 
 За Амандман гласало jе 11 посланика.    
   
 Након гласања о амандману прешло се на гласање о Закону. 

За усвjање Закона гласало jе 16 посланика, од тога с териториjа 
Федерациjе БиХ 13 гласова а с териториjа Републике Српске 3 гласа. 
Против усваjања Закона гласало jе 11 посланика 
Уздржана су била 4 посланика. 
Закон о грбу Босне и Херцеговине ниjе усвоjен jер ниjе добио потребну 

ентитетску већину. 
С обзиром на то да при гласању ниjе било ентитетске већину приступит 

ће се, у складу са Привременим пословником, усуглашавању овог приjедлога. 
 
 
 АД-5. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАJАЊЕ ЗАКОНА О 
ТЕЛЕКОМУНИКАЦИJАМА 
 
 У име Комисиjе о промету и комуникациjама, коjа jе разматрала оваj 
закон, извjештаj jе поднио  Драган Мирковић, први замjеник предсjедаваjућег 
комисиjе. 
 Посланик Никола Шпирић jе поднио два амандмана на Закон. 
 Након што jе Невен Томић, потпредсjедаваjући Савjета министара дао 
образложење о неприхватању амандмана, посланик Никола Шпирић jе одустао 
од амандмана. 
 
 За усваjање Закона гласало jе 29 посланика. 
 Против jе гласао 1 посланик. 
 Суздржаних гласова ниjе било. 
 

Закон о телекомуникациjама jе усвоjен и с укупном  и с ентитетском 
већином. 
 
 
 АД-6. НАЦРТ ЗАКОНА О ОСНИВАЊУ ЗАJЕДНИЧКИХ 
ПОЛИЦИJСКИХ СНАГА ЗА СУЗБИJАЊЕ ТЕРОРИЗМА, 
МЕЂУЕНТИТЕТСКОГ КРИМИНАЛА И НЕОВЛАШТЕНЕ ТРГОВИНЕ 
ДРОГОМ 
 
 Нацрт овога закона jе поднио посланик Златко Лагумџиjа. 
 У име Комисиjе о уставним и правним питањима, коjа jе разматрала оваj 
закон, извjештаj jе поднио  Расим Кадић, предсjедаваjући комисиjе. 
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У расправи по овоj тачки дневног реда учествовали су: Суада 
Муминагић, Харис Силаjџић, Сеjфудин Токић, Мирко Бањац, Миодраг Деретић, 
Никола Шпирић, Раденка Балта, Ана Хавел, Вито Ракић и Абдурахман Малкић. 

Након расправе прешло се на гласање. 
 
За предложени Нацрт закона гласало jе 15 посланика. 
Против гласало jе 10 посланика. 
Уздржана су била 4 посланика. 
 
Нацрт закона о оснивању заjедничких полициjских снага за сузбиjање 

тероризма, међуентитетског криминала и неовлаштене трговине дрогом ниjе 
усвоjен jер ниjе добио потребну већину. 
 
 АД-7. ПРИJЕДЛОГ ЗАКОНА О САВJЕТУ МИНИСТАРА БОСНЕ И  
ХЕРЦЕГОВИНЕ 
 

Приjедлог закона су подниjели заступници Сеjфудин Токић и Иво 
Дивковић. 
 У име Комисиjе о уставним и правним питањима, коjа jе разматрала оваj 
закон, извjештаj jе поднио  Расим Кадић, предсjедаваjући комисиjе. 

У расправи по овоj тачки дневног реда учествовали су: Сеjфудин Токић, 
Харис Силаjџић, Мирко Бањац, Иво Дивковић и Неџад Бранковић. 

  
 
 
 
Након расправе прешло се на гласање. 
За предложени Закона гласало jе 8 посланика. 
Приjедлог закона о Савjету министара Босне и  Херцеговине ниjе усвоjен 

jер ниjе добио потребну већину. 
 
 
 АД-8. ПРИJЕДЛОГ ИЗМJЕНА И ДОПУНА ЗАКОНА О ПУТНИМ 
ИСПРАВАМА БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ  
 

Приjедлог закона су подниjели заступници Сеjфудин Токић и Иво 
Дивковић. 
 У име Комисиjе о уставним и правним питањима, коjа jе разматрала оваj 
Закон, извjештаj jе поднио  Расим Кадић, предсjедаваjући комисиjе. 

У расправи по овоj тачки дневног реда учествовали су: Сеjфудин Токић, 
Миодраг Деретић, Расим Кадић, Аднан Jахић, Мирко Бањац, Иво Дивковић и 
Неџад Бранковић 

Након расправе прешло се на гласање. 
 
За предложени Закон гласало jе 16 посланика, од тога с териториjа 

Федерациjе БиХ 13 гласова. 
Против jе гласало 13 посланика. 
Суздржаних ниjе било.  
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Приjедлог измjена и допуна Закона о путним исправама Босне и  
Херцеговине ниjе усвоjен jер ниjе добио потребну ентитетску већину и 
приступит ће се, у складу са Привременим пословником, усуглашавању овог 
приjедлога. 
 
 АД-9. ПРИJЕДЛОГ ЗАКОНА О ИЗМJЕНИ ЗАКОНА О ПУТНИМ 
ИСПРАВАМА БОСНЕ И  ХЕРЦЕГОВИНЕ  
  
 Оваj приjедлог закона подниjело jе Савjет министара. 
 О овоj тачки дневног ниjе реда се водила расправа и одмах се прешло на 
гласање. 
  

 За предложени Закон гласало jе 28 посланика. 
Против ниjе био нико. 
Уздржан jе био jедан посланик. 
 
Закон о измjени Закона о путним исправама Босне и  Херцеговине jе 

усвоjен и са укупном  и са ентитетском већином. 
. 
 
 АД-10. ПРИJЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ КОМПЛЕКСА 
ЗГРАДА И ЗЕМЉШТА ЗА СМJЕШТАJ ИНСТИТУЦИJА БОСНЕ И  
ХЕРЦЕГОВИНЕ О ЊИХОВОМ СТАТУСУ, УВJЕТИМА И НАЧИНУ 
КОРИШТЕЊА   
 
 Амандман на ову одлуку подниjела jе Комисиjа за уставна и правна 
питања.    
 Нови Приjедлог одлуке подниjела jе посланик Мара Перкановић 
 Представник Савjета министара Нуџеим Речица jе изаjавио да Савjет 
министара остаjе при свом приjедлогу. 
 У расправи по овоj тачки дневног реда учествовао jе посланик Мирко 
Бањац. 
 Након расправе прешло се на гласање. 
 

Прво се гласало о Амандману Комисиjе за уставна и правна питања. 
 
За Амандман jе гласало 17 посланика,од тога с териториjа Федерациjе 

БиХ 14 посланика а с териториjа Републике Српске 3 посланика. 
 Амандман ниjе прихваћен jер ниjе добио потребну ентитетску вечину. 
Након овога Амандмана гласало се о Приjедлогу одлуке Савjета 

министара. 
За Приjедлог одлуке гласало jе 16 посланика,од тога с териториjа 

Федерациjе БиХ 13 посланика а с териториjа Републике Српске 3 посланика. 
 
Приjедлог одлуке Савjета министара ниjе прихваћен jер ниjе било 

ентитетске већине. 
 

 На краjу се гласало за Приjедлог одлуке посланика Маре Перкановић. 
 За Приjедлог гласало jе 11 посланика. 
 Оваj приjедлог ниjе усвоjен jер ниjе добио потребну вечину. 
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С обзиром на то да при гласању о Приjедлогу одлуке Савjета министара 

ниjе било ентитетске већине приступит ће се, у складу са Привременим 
пословником, усуглашавању овог приjедлога. 
 
 АД-11. ПРИJЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ СТАТУСА 
ЗГРАДЕ И ЗЕМЉШТА У УЛ. М. ТИТА 25, И УВJЕТИМА И НАЧИНУ ЗА 
ЊИХОВО КОРИШТЕЊЕ  
 

Приjедлог нове одлуке подниjела jе посланик Раденка Балта. 
У расправи ниjе нико учествовао и одмах се прешло на гласање. 
 
Прво се гласало о Приjедлогу одлуке Савjета министара. 

 
За приjедлог гласало jе 17 посланика,али без потребне ентитетске 

већине. 
Оваj приjедлог одлуке ниjе усвоjен jер ниjе било ентитетске вечине. 
Након овог гласања прешло с на гласање о Приjедлогу посланика 

Раденке Балте коjи ниjе усвоjен jер ниjе било потребне вечине. 
 
С обзиром на то да при гласању о Приjедлогу одлуке Савjета министара 

ниjе било ентитетске већину приступит ће се, у складу са  Привременим 
пословником, усуглашавању овог приjедлога. 
 
 АД-12. НАЦРТ ОДЛУКЕ О ОРГАНИЗАЦИJИ СЕКРЕТАРИJАТА 
ПАРЛАМЕНТАРНЕ СКУПШТИНЕ БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ  
 
 У расправи по овоj тачки дневног реда учествовала jе посланик Суада 
Муминагић. 
 
 Након расправе предложен jе закључак а коjи се однаси на то да 
Комисиjа о административним питањима Представничког дома заjедно с 
Комисиjом о административним питањима Дома народа и привременим 
Секретариjатом Парламентарне скупштине БиХ припреми Приjедлог 
организациjе Секретариjата. 
 
 Оваj закључак jе jедногласно усвоjен. 
 
 АД-13. ОДГОВОР УСТАВНОМ СУДУ БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ 
ПО ЗАХТJЕВУ ЗА ОЦJЕНУ УСТАВНОСТИ ЗАКОНА О САВJЕТУ 
МИНИСТАРА БИХ И МИНИСТАРСТВИМА БИХ КОJЕ JЕ ПОКРЕНУО 
ЗАМJЕНИК ПРЕДСJЕДАВАJУЋЕГ  ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА МИРКО 
БАЊАЦ  
 
 О овоj тачки дневног реда ниjе вођена расправа. 
 Предложен jа закључак да се опуномоћи Комисиjа о уставним и правним 
питањма да припреми одговор Уставном суду БиХ, а с коjим ће упознати Дом. 
 

За усваjање закључка гласало jе 25 посланика с ентитетском већином. 
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 АД-14. ПОСЛАНИЧКА  ПИТАЊА.  
 Посланик Богић Богичевић jе предложио да Парламент БиХ буде 
обавjештен о ставу Савjета министара и Делегациjе БиХ са састанка одржаног у 
Бону 27. Маjа 1999. године с обзиром на то да jе ових дана веома активан Пакт 
стабилности за Jугоисточну Еуропу и успостава новог опћег система и 
грађанског поретка за Jугоисточну Еуропу у функциjи дугорочне стабилизациjе 
циjеле региjе.Истовремено jе мишљења  да би  се бављењем овим питањима 
могли више окренути будућности, коjа jе на прагу jер се реализациjа Пакта у 
доброj мjери планира за годину или двиjе и тек тада би смо могли схватити 
колико су броjна питања о коjима смо и данас расправљали, уствари периферна 
и уска подручjа за нашу будућност, будућност свих нас. 
 
 

Посланик Неџад Бранковић jе предложио Савjету министара да у облику 
регулативе риjеши питање спорта. 
 
Посланик Ана Хавел поставила jе сљедеће питање: 
“Зашто представници Парламента БиХ нису учествовали на састанку земаља 
ЦЕИА у Прагу, коjи се одржава од 6. до 8. иако су добили позив?” 

 
Посланик Суада Муминагић jе предложила да Савjет министара достави 
Представничком дому информациjу о резултатима посљедње Донаторске 
конференциjе, начину и условима под коjима ће се обезбjеђивати средства са 
Донаторске конференциjе и за коjе намjене су средства обезбjеђена, коjе обавезе 
jе БиХ преузела и како их извршавати, као и начин праћења извршавања 
обавеза.  
 

Посланик Бранко Докић поставио jе сљедеће питање 
 “Да ли jе моjе питање са претходне сjеднице упућено Предсjедништву 
БиХ? 
На сjедници jе добио одговор да jе питање упућено,али да одговор ниjе стигао. 
Посланик Докић jе затражио да му Предсjедништво одговори на постављено 
питање и да га обавиjести због чега одговор ниjе добио на овоj сjедници. 
  
 
Посланик Абдурахман Малкић jе упутио молбу Представничком дому да упути  
препоруку односно молбу Народноj скупштини РС да донесе Одлуку о 
продужењу рока за подношење захтjева за поврат стана на коjим постоjи 
станарско право, а коjи истиче 19. Jуна. Истовремено jе упутио и апел да 
Парламентарна скупштина односно Представнички дом одобри посjет чланова 
Комисиjе за људска права у поjединим опћинама гдjе се драстично крше људска 
права, као и то да чланови Комисиjе одаберу опћине како из Федерациjе, тако и 
из РС.  
  
 
Посланик Медиха Филиповић jе поставила сљедеће питање: 
 “Господа Спахић, Кадић и Бранковић и jа дали смо приjедлог за 
заказивање jедне сjендице овог Парламента коjа би за тему имала “Босна и 
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Херцеговина и еуропске интеграциjе”. С обзиром да нисмо добили одговор 
молим да се Колегиj изjасни по овом питању.”  
 
Предсjедаваjући Халид Гењац jе изjавио да jе колегиj дужан одговорити на ову  
инициjативу и заказати сjедницу. 
 

Посланик мр. Мирко Бањац jе поставио сљедећа питања: 
 “Да ли jе дозвољено дjеловање протуградне обране у ФБиХ?  

“Ко ће надокнадити штету на насталоj имовини и усjевима у оним 
подручjима БиХ гдjе СФОР не дозвољава дjеловање протуградне обране?” 
  

На краjу засjедања предсjедаваjући Халид Гењац jе обавjестио посланике 
да ће се 19.06. 1999 године са почетком у 15 сати одржати заjедничка сjендица 
оба дома Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине на коjоj би се 
Предсjедаваjући Комитета министара Савjета Европе и министар Вањских 
послова Исланда господин Халорд Азгримсона и Генерални секретар Савjета 
Европе господин Даниjел Тарчис из Савjета Европе обратили посланицима 
Парламентарне скупштине БиХ.  
 
 Сjедница jе завршила са радом у 18 часова.  
 
 
Саставни дио овога записника су тонски запис и магнетофонски снимак. 
 
 
 
 

      ПРЕДСJЕДАВАJУЋИ 
ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА 

                                   Др Халид Гењац с.р. 
   


